
Mødeindkaldelse 
Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 27. Maj 2019

Data om mødet

Tid: kl. 17:00-20:00

Sted: Lærerværelset

Spisning: CMT

Forbered: Læs bilag i mappen: 
Skolebestyrelsens interne dokumenter -> 
2018-19 -> SKBmøde 190527

Mødedeltagere: Nils-Henrik, Jasper, 
Pernille, Dida, Elvira, Maya, CMT, MI, 
GP, TJ

Afbud: Stine, Emilia, Brian

Referent: Tina Jørgensen

Mødeleder/facilitator: CMT

Drøftelse/
Dagsorden orientering/ Kl.

beslutning

Pkt. 1
Meddelelser
• Eleverne
• Personalet
• Ledelsen
• Forældrene

Orientering 17:00

(15 min.)

Referat
Eleverne•
Personalet

•
Ledelsen

• Vi har en vakant stilling som fransklærer. Den er 
slået op. Emilia fra SB har meldt, at hun godt kan 
deltage.

• Vi har afholdt de skriftelige prøver, som er 
veloverstået. Vi går i gang med de mundtlige i 
morgen

• Vi er gået i gang med skemaerne, så I kan få dem 
at se inden sommerferien.

Forældrene
• Er det muligt at skrive til en hel årgangs forældre 

og ikke kun til klassens?

Pkt. 2 
Opsamling på forældrefolderen
Forberedelse: Læs udkast fra Pernille

Drøftelse & 
beslutning

17:15

(15 min.)

Referat:



- Pernille er i gang med at omskrive 
forældrefolderen. Når den er færdig, sender 
Pernille den rundt til alle.

- Den er færdig så snart som muligt, gerne d. 6. 
juni - hvis muligt

Pkt. 3
Skole og Forældres landsmøde 2019

• Valg af op til to repræsentanter til landsmødet,
der afholdes fredag 15/11 kl. 16:00 til lørdag 
16/11 kl. 16:00 på Hotel Nyborg Strand.

Beslutning 17:30

(5 min.)

Referat:

- Pernille og Nils-Henrik tager af sted.

Pkt. 4
Tema for skolebestyrelsens arbejde i 2019-2020 
Forberedelse: Overvej mulige temaer. Hvordan kan 
temaerne indtænkes på de fælles 
kontaktforældremøder, og kan der laves et 
forældrearrangementet for alle forældre?

Drøftelse & 
beslutning

17:35

(30 min.)

Referat:

- Det er måske ikke lykkedes så godt med temaet 
"demokratisk dannelse"

- SB har en dialog om, hvorvidt de skal arbejde 
med at overordnet tema næste skoleår

- Jasper foreslår, at vi spørger medarbejderne om, 
hvad de tænker SB skal arbejde med i det 
kommende skoleår. Det var der bred opbakning 
til.

SPISNING 18:05

Pkt. 5
Budgetopfølgning v/CMT
Forberedelse: Læs bilag fra CMT

Orientering 18:25

(10 min.)

Referat:

- CMT følger op på budgettet fra sidst. Budgettet er
fra 1. maj

- Overskuddet er steget
- Vi ligger inden for det budget, vi har vedtaget.
-



Pkt. 6
Opfølgning på elevtal og elevfravær v/CMT Orientering 18:35

(10 min.)

Referat:

- CMT har lagt to bilag ud til SB omkring elevtal
- CMT gennemgår vores elevtal
- Der er 72 børn til de kommende 0. klasser
- Der er lagt to bilag ud om elevfravær - CMT
- CMT gennemgår elevfraværet - og de forskellige 

former for elevfravær
- Vi har haft et særligt fokus på at følge op på vores 

elevfravær - måske er det derfor det ulovlige 
fravær er faldet

- Vores samlede fravær for eleverne er steget. Det 
er områderne inden for ekstra ordinært frihed og 
sygdom

- Vi har procedurer for, hvordan vi håndterer 
elevfravær

- Som forældre kan man ikke følge med i sit eget 
barns fravær

- Det kunne være en god ide, hvis forældrene 
kunne følge med i deres eget barns fravær - CMT 
undersøger

Pkt. 7 
Forældrearrangement efterår 2019 Drøftelse & 

beslutning
18:45

(30 min.)

Referat:

- Hvordan synes medarbejderne, at et
forældrearrangement skal se ud?

- Punktet skal også tages op på næste SB møde



Pkt. 10
Legepladsmøde torsdag den 6. juni

• Torsdag den 6. juni holder alle skoler i vores 
område legepladsmøde. Ideen med mødet er, at 
man som kommende forældre skal se sin 
distriktsskole. Der vil blive reklameret i alle 
daginstitutioner og i dagspressen. Vi skal som 
skole præsentere os, hvilket vi har forskellige 
ideer til. Det er vigtigt, at vi får "forældre- 
stemmen" med på mødet.

• Hvem kan deltage på mødet?
Forberedelse: Overvej, hvad der er vigtigt at få 
kommunikeret til kommende forældre?

19:15

(30 min.)

Referat:

- Torsdag den 6. juni holder alle skoler i vores 
område legepladsmøde. Ideen med mødet er, at 
man som kommende forældre skal se sin 
distriktsskole. Der vil blive reklameret i alle 
daginstitutioner og i dagspressen. Vi skal som 
skole præsentere os, hvilket vi har forskellige 
ideer til. Det er vigtigt, at vi får "forældre- 
stemmen" med på mødet.

- CMT skriver ud og hører, om der er andre fra SB, 
der kan deltage til legepladsmødet

Pkt. 11
Evaluering af forårskoncert og trivselsforening

• Vi mangler en beskrivelse af trivselsforeningen
og en plan for, hvad vi gør med de penge, der 
kommer i kassen.

Drøftelse & 
beslutning

19:45

(15 min.)

Referat:

- CMT, det fungerer rigtig godt, at koncerten er delt 
op i to. Koncerten var rigtig godt disponeret i år 
fra lærernes side. Det var super godt.

- Evalueringen fra musiklærerne er, at de godt 
kunne tænke sig at forældrene sad med deres 
børn på pladserne og lyttede til koncerten.

- Det kunne være rart at få rammesat opgaverne 
for samtlige personaler, som deltager ved 
koncerten

- Hvordan kan vi finde ud af at have begge døre 
åbent for entre? Det ville være en god ide, hvis vi 
kunne få flere forældre ind på en gang

- Nils-Henrik, det kunne være rart, at der var flere 
SB medlemmer, der deltog i salget af billetter



- MI, hvordan løser vi en overfyldt sal til en start og 
en underfyldt til sidst? Det vil være en god ide, at 
slukke salens lys

- Invitationen skal være tydeligere, og den skal 
sendes tidligere ud.

- Pernille læser op af trivselsforeningens vedtægter
- Hvis foreningen skal bestå, skal der være 

opbakning fra SB.
- Der skal være 4 fra SB, der melder sig som 

bestyrelsesmedlemmer.
- Jasper, Gitte, Pernille har meldt sig indtil videre.
- Pernille spørger Emilia, om hun vil være med.
- Den hedder Vibenshus Skoles trivselsforening


